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Útok na dekana právnickej fakulty Eduarda Burdu
ohľadom jeho odborného názoru na zrušenia ÚŠP je
jedna nechutná a politicky motivovaná mediálna hra

infovojna.bz/article/video-utok-na-dekana-pravnickej-fakulty-eduarda-burdu-ohladom-jeho-odborneho-nazoru-na-
zrusenia-usp-je-jedna-nechutna-a-politicky-motivovana-medialna-hra

Ministr vnitra SR Matúš Šutaj Eštok (Hlas-SD) reaguje na neuvěřitelné
jednání skupinky studentů práva v čele s Markem Janigem, kteří zde
ve spolupráci s diskreditovanými korporátními médii a bez jakýchkoli
znalostí práva a životních zkušeností lynčují a zpochybňují odbornost
děkana právnické fakulty .
„Útok na děkana právnické fakulty Eduarda Burdy ohledně jeho
odborného názoru na zrušení ÚSP je jen nechutná mediální hra s
politickým pozadím. Právě proto si vážím všech, kteří se nebojí
říci svůj názor, i když za to hrozí obrovský mediální a politický
lynč,“ uvedl Šutaj Eštok.

Více ve videu:

Děkan Právnické fakulty UK Eduard Burda ve stanovisku pro vládu,
zveřejněném v úterý 5. prosince, uvedl, že existence ÚSP je
potenciální kriminogenní faktor. Kvalitu její rozhodovací činnosti v
mnoha „i politicky exponovaných případech“ označil za nízkou a
vyslovil i podezření z manipulace s trestními řízeními, a rovněž
podezření, že „v rámci ÚSP může za tímto účelem působit
zločinecká skupina, a to je třeba prověřit“ .

Prokurátoři ÚSP se následně vůči těmto výrokům ohradili, označili je za
absurdní a nepodložená obvinění. Pod prohlášení se podepsalo
několik prokurátorů včetně speciálního prokurátora Daniela Lipšice.

Uvedli, že se nebrání věcné kritice, ale ta by měla být založena na
faktech a zdůraznili, že žádný soud nekonstatoval manipulaci trestních
řízení, která dozorovali. Podotkli také, že věří, že se k Burdovým
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tvrzením vyjádří i akademická obec univerzity, neboť Právnická fakulta
UK je alma mater mnoha z nich

Na děkana se otevřeným dopisem obrátilo i studentství fakulty a
apelovalo na setkání s děkanem a na otevřený dialog. Burdovy výroky
odsoudila i SRVŠ. Samotná univerzita před několika dny pro agenturu
SITA uvedla, že jde o Burdovy vlastní názory, nikoli o vyjádření
univerzity, ani fakulty jako takové. Dodala, že Burda uvítal návrh
studentstva k diskusi a navrhl osobní setkání.

Premiér Robert Fico (Směr-SSD) před Vánocemi na sociální síti
kritizoval studenta Právnické fakulty Univerzity Komenského Marka
Janigu, který je médii korporátního proudu prezentován jako studentský
bojovník za demokracii a spravedlnost na způsob organizátorů protestů
Za slušné Slovensko Juraje Šeligu a Karolíny nevládkami a
progresivně-liberálními politiky z něj dělají tvář budoucího možného
pokusu o další Majdan.

„Jako student práva jsem byl také moudrý jako gate Šalomouna.
Ale věděl jsem, kde je mé místo,“ napsal. O studentovi Janigovi
mluvil jako o nepodstatném. Uvedl, že média táhnou Slovensko do
pekla. Janiga spolu s dalšími studenty vyzval děkana univerzity
Eduarda Burdu k odborné diskusi o rušení Úřadu speciální prokuratury.

Více v článku ZDE .

Předseda vlády tím reagoval na rozhovor redaktorky Deníku N Lucie
Osvaldové se studentem Janigem, který spolu s dalšími studenty
vyzýval v otevřeném dopise k diskusi o rušení Lipšicova Úřadu
speciální prokuratury.

Janiga spolu s dalšími studenty vyzval děkana univerzity Eduarda
Burdu k odborné diskusi o rušení Úřadu speciální prokuratury.
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Janiga v reakci na Fica ve čtvrtek (21. 12.) zopakoval, že mu jde
hlavně o faktickou diskusi. Také zdůraznil, že se nechce zapojovat do
politiky.

Zdroj: YouTube / InfoVojna

Diskuse (Připojit se do diskuse je možné pouze po registraci a následném přihlášení se do účtu.)

UPOZORNĚNÍ:
Vážení diskuterii, dle zákonů České republiky jsme povinni na
požádání orgánů činných v trestním řízení poskytnout jim všechny
informace shromážděné o vás systémem (IP adresu, mail, vaše
příspěvky atd.) Prosíme vás proto, abyste do diskuse na naší stránce
nevkládali takové komentáře, které by mohly naplnit skutkovou
podstatu některého z trestných činů uvedených v trestním zákoně.
Mezi takové příspěvky patří komentáře rasistické, podněcující k násilí
nebo nenávisti na základě pohlaví, rasy, barvy pleti, jazyka, víry a
náboženství, politického či jiného smýšlení, národního nebo sociálního
původu, příslušnosti k národnosti nebo k etnické skupině a podobně.

Ježíš Kristus2024-01-05 20:00:04
No a Matouš, řekni upřímně, že pokud by to bylo opačně, tak by se
událo to, že studentíka vyrazí ze školy, média z něj udělají feťáka,
dezoláta, hoaxera, psychicky narušeného jedince. Ale pokud je
někdo podporován Sorosem, tak si může útočit klidně i na děkana,
Fica, všechny ministry, atp.

Občan Svobodný2024-01-05 22:23:42
Janiga se nyní nosí, jako hovno na lopatě.



4/7

Milan Mašcuch2024-01-05 20:16:40
Uprava pravidel fungování vysokoškolského systému je nezbytná.
Ta progresivní zkorumpovaná banda funkcionářů vysokých škol
musí projít očistem. Vysokoškolští pedagogové (dříve úředníci)
jsou čvarga, se kterou manipulují sorosovké studentské brigády.
Studentští soplící určují, co mohou a co nemohou jejich učitelé.
Pedagogy, kteří nejsou schopni zvládnout studentskou sopliackou
zvoloč je třeba vyměnit.

Ježíš Kristus2024-01-05 20:24:11
Jenže něco takového vyžaduje totální čistku a brutální reformu
školního systému, což však má dva zásadní problémy - nejsou
už na to lidé a nejsou na to finance.

Květoslava Štefániková2024-01-05 20:29:14
Tato hrstka úplatných křiváků "studenty práva" nepředstavuje
žádnou mládež, co chce měnit svět a vůbec není vpořádku to, co si
dovolila. Vždyť studují PRÁVO! Nejsou to studenti přírodovědecké
fakulty, kde by se dala neznalost práva pochopit. Tito se při
dostupnosti všech informací o tom, čeho se Lipšic se svou bandou
dopustil, postavili na jeho obranu. Tedy na obranu porušování
zákonů. Dali se uplatit už nyní. A to jakože budoucí právníci?!
Pane Eštoku, nesouhlasím s Vašimi slovy, že je to vpořádku. V
tomto případě je to ve velkém nepořádku a tito „studenti“ by měli
nést i následky. Učitelé z právnické fakulty by je měli na zkouškách
ze zákonů dobře vyjmout. Zejména z těch zákonů, které se
Lipšicem a jeho kumpány porušovaly.

Mirec Oravec2024-01-05 20:29:41
Já jsem pro zrušení fakulty. Důvod je jasný, nebudeme přece platit
vzdělání nástupcům zlosyna Lipšice a jeho totalitního stáda,
porušujícího Zákony SR.
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Vladimír Ondřejovič2024-01-05 20:31:09
Toto "zelené, oravské ucho" se nedá poslouchat. :-))))))) Vždyť ten
"sokolík" ani netuší čeho je součástí. :-)))) Chlapče, raději studuj.

Občan Svobodný2024-01-05 22:20:59
Odkdy vejce poučuje slepici? Pan Janiga?

Je Em2024-01-05 21:04:05
To máte tak, když se začnete špinit s debilem, sám klesnete na
jeho úroveň! 

 Nevidím důvod, proč by se děkan právnické fakulty Eduard Burda
měl zabývat nějakými výzvami médii přetlačovaného studentíka,
který by se rád zaprodal na protislovenské akce. Pro normální
studium zjevně nemá. 

 Přeji panu děkanovi pevné zdraví a hodně zdraví a štěstí a
odolnosti vůči podobným hlupákům, jako je tento sprostý studentík!

Nahuel Avelino2024-01-05 21:23:25
nechutny je tento mafiansky chrapun s prehadzovackou

Občan Svobodný2024-01-05 22:22:35
Problém s respektováním autorit?Chlapečku?

Jíst Jíst Jíst2024-01-05 22:44:00
Janiga nosí přehazovat ke, ty soroskurva?

Postel a podložka2024-01-05 22:48:52
lejno táhni dopiče
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Yuval Noah Harari2024-01-05 22:35:39
Chápem, o čom táto kauza je. Napriek tomu odmietam útok ad
hominem na toho kreténa.

 Tým NIJAKO nevyvrátite či má pravdu alebo nie (resp. správne
riešenie alebo nie).

 Necítite sa v pozícii ako keď vás Naď nazval dezolátmi? Nestačí
Janigu nazvať opupákovaným kreténom (alebo liberálnym
dezolátom). Tým ho neporazíte. Tým ho nediskvalifikujete.

 Sám Burda údajne prijal návrh na diskusiu a navrhol osobné
stretnutie. Myslím, že má na to, aby sa obhájil (keďze má
postavenie aké má). 

 Fico urobil obrovskú chybu že z pozície premiéra reagoval na
študenta. Obrovskú.

 Všetci vieme, že zo strany Janigu (to je nejaký “vzor” že Janiga,
Šeliga… nabudúce to bude Boliga?) a skupinky študentov ide o
provokáciu. Ale myslím, že správny postup na ich morálnu a
spoločenskú likvidáciu je iný.

 Mimochodom - žiaden súd nekonštatoval manipuláciu… indícia
neprítomnosti neznamená neprítomnosť indície.

 Žiaden vedec nekonštatoval že voda je mokrá…
 

zobraziť viac...
Jaroslav Krafský2024-01-06 06:40:22

..."Fico urobil obrovskú chybu že z pozície premiéra reagoval
na študenta."... - dobre že sa vyjadril/reagoval, upozornil tým
občanov, že niektoré korp. médiá začínajú s ďalším ťahaním
za nos

..."Všetci vieme"... niekto vie, niekto nie, ani tu na IV

Milan4 Milan2024-01-06 09:11:04
ďalší "mysliteľ" na obzore
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Igor Zajac2024-01-06 09:59:08
Je zjavné, že táto súčasná doba viac ako iné obdobia rozdeľuje
ľudské spoločenstvo na múdrych a ... nemúdrych (slušne
napísané)? Prevažná časť tých múdrych je s najväčšou
pravdepodobnosťou inteligentnejšia ako osoby (nie ľudia) z toho
druhého tábora. Signifikantným znakom tých nemúdrych (rozumej
nezorientovaných, jednoduchých, priťáplych) je, že nedostatok
múdrosti a intelektu nahrádzajú drzosťou a aroganciou. Ale ďalším
faktom (o ktorom sa dá diskutovať) je to, že arogancia a drzosť je
prejavom vnútornej neistoty a slabosti. Primitívni študenti medicíny
sa nadraďujú nad svojich učiteľov (profesorov, docentov) lebo oni
si diagnózu a liečbu prečítajú na internete a podľa internetu
kontrolujú ich prednášky... Neuveriteľné. Nedovzdelaní "študenti"
právnickej fakulty sa budú vyvyšovať nad docenta práv, dekana.
Nepochopiteľné. Asi by som zaujal k týmto študentom veľmi tvrdý
postoj a zvýšil latku úrovne na skúškach. Keď sa vieš osopovať tak
svoju odbornosť dokáž a svoj názor podlož dôkazmi a
argumentami. Ak nie, skúšku nemáš a ani nedostaneš! Táto doba
ukazuje príčetným, že je potrebné zmeniť školský systém, prístup
ku vzdelaniu, zvýšiť náročnosť vzdelania a trestať podvodníkov,
ktorí vysokoškolský titul získali nečestne (plagiátor, zlodej,
podvodník). Základ by som postavil predovšetkým na fyzickej práci
detí v domácnosti, obnovenie brannej výchovy a základnej
vojenskej služby a na princípe NIEČO za NIEČO. Týmto krikľúňom
chýba predovšetkým úcta a pokora. Chýba im preto, lebo úctu a
pokoru nezískali v rodine. Ak nezískali pokoru v rodine tak ju
získajú v živote ale za cenu oveľa väčšej bolesti, akoby ju boli
získali v detstve.

zobraziť viac...
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